

yarnexpo

中国国际纺织纱线(春夏)展览会
China International Trade Fair for Fibres and Yarns

新展商亮点

New Exhibitor Highlight



messe frankfurt

New exhibitor highlights

- **Chemtax Industrial Co., Ltd (Hong Kong China)** 
Booth no: 5.1 – F39
 - ✓ It was founded in Hong Kong in 1968. Over the past 50 years, they have helped their customers develop by both fulfilling their immediate requirements and helping them anticipate their future needs.
 - ✓ **Chemtax** is an agent for quality yarns of **Fulgar S.P.A. Italy**, offers quality polyamide 6,6 and covered elastomers in sundry sectors, including hosiery, circular knitting, lingerie, beachwear and sports apparel so on.
 - ✓ **Fulgar** keeps up its unflagging efforts in quality, innovation, creativity and environmentally-friendly, developed a panoply of high-performing intelligent fibers:
 - ✚ 100% Bio-based **EVO®**
 - ✚ Far infrared smart **EMANA®**
 - ✚ Preventing odor **Q-Skin®**
 - ✚ Quicker drying and breathability **Total Skin®**
 - ✚ Environmentally-friendly **Amin Soul Eco® and Q-Nova®**
 - ✚ Cotton-like (soft touch and natural look) **Taslan®**
 - ✚ Incredibly silk softy texture **Nanofibra®**
 - ✚ Create a real thermo-isolating barrier **Laria®**
- **HJ Lite (Korea)** 
Booth no: 5.1 – F39

They produce retro reflective yarn for weaving, knitting, sewing and more. Rather than applying reflective tape on safety wear, for example, manufacturers can apply this yarn into their fabric. During the day, the reflective yarn appears as a decoration, and at night reflects light as a safety function.
- **Kongkiat Textile (Thailand)** 
Booth no: 5.1 – E36

They are specialising in melange and fancy yarns, their products are 100% organic and are produced in an eco-friendly production process where nearly all waste water is reused.
- **PT Daliatex Kusuma (Indonesia)** 
Booth no: 5.1 – F35

They will showcase MVS viscose, PV, polyester, nylon mono and mono multi filaments at the fair. The company claims their mono multifilaments are superior to others on the market due to the fact they are easier to warp

新登場參展商介紹:

- **香港中大实业有限公司 (中國香港)**

展位号: 5.1 – F39



✓ 于 1968 年成立於香港。在過去的 50 年中，他們透過滿足客戶的即時要求並幫助他們預測未來市場狀況，協助客戶業務發展。香港中大实业有限公司是 Fulgar S.P.A.(意大利) 優質紗線的代理商，提供優質聚酰胺 6,6 和覆蓋彈性物料，用于各行各業，包括襪類，圓形針織，內衣，沙灘裝和運動服飾等。

✓ Fulgar S.P.A.在質量、創新、創意和環保方面不遺余力，開發了一系列高性能智能纖維：

- ✚ 100%生物基 EVO®
- ✚ 遠紅外智能 EMANA®
- ✚ 預防氣味 Q-Skin®
- ✚ 更快的干燥和透氣 TotalSkin®
- ✚ 環保型 Amin SoulEco®和 Q-Nova®
- ✚ 棉花狀（柔和觸感和自然外觀）Taslan®
- ✚ 令人難以置信的絲質柔軟質地 Nanofibra®
- ✚ 創建一個真正的隔熱屏障 Laria®

✓ 這些纖維引證了 Fulgar S.P.A.的獨特性，令其在當今市場上佔有極大優勢。

- **HJ Lite (韩国)**

展位号: 5.1 – F39



生产用于针织，缝纫等的复古反光纱线。制造商可将这种纱线应用到织物上，而不仅仅是制作安全服上的反光带。反射纱白天作为装饰物，夜间则可发挥安全功能。

- **Kongkiat Textile (泰国)**

展位号: 5.1 – E36



专门生产混色和花式纱线产品，100%有机，且生产过程环保，几乎所有废水都可重复使用。

- **PT Daliatex Kusuma (印度尼西亚)**

展位号: 5.1 – F35



公司将在展会上展出 MVS 粘胶、PV、聚酯、尼龙单丝及单复丝。由于更易翘曲，其单复丝优于市场上的同类产品。